
 

Confidential 

Beretning til generalforsamling for året 2023. 

 

Det har været et tilfredsstillende år. 

Forrige år blev vi ramt af de højere elpriser men det foregående år har elpriserne være mere moderate, 

hvilket også kan aflæses i regnskabet for 2023. 

Vi har haft afholdt 8 bestyrelsesmøder, generalforsamlingen blev afholdt d. 29 marts 2023. 

Med hensyn til BNBO er vi kommet i mål. Kommunen godkendte den aftale vi havde lavet med Lodsejere. 

Dog mangler lodsejere at få endelig godkendelse fra skat. 

Takstbladet for 2024 er blevet godkendt. 

 

Der har været årligt eftersyn på filteranlæg og porte. 

Vi har arbejdet lidt med at få et mere stabilt vandtryk ved C.C. Jensen i deres nye produktionshal. 

Der var vandbrud på forsyningsledningen 2 steder på Østergade. 

Der er på vandværket udtaget 1 normal, 1 udvidet samt 1 boringskontrol 

Der er udtaget 4 vandprøver på ledningsnet. 

Ingen af vandprøverne har givet anledning til bemærkninger og opfylder kravene for godt 

drikkevand. 

 

Der samlet blevet udpumpet 50.739 m3 (47.049 m3 i 2022) fra 2 boringer, der er udpumpet 49.617 

m3 (45.909 m3 i 2022) til forbruger. 

Ved forbruger er der ved hjælp af radiomåler målt et samlet forbrug på 46.543 m3 (43.299 m3 i 

2022). 

Det giver et tab på 2.848 m3 svarende til 5,69% (5,40% i 2022), dette stammer bl.a. fra vandbrud 

på Buevej. 

Som en service for forbrugerne indsamles målerdata ved kontrolkørsel. Dette vil være med til at 

registrere eventuelle utætheder ved forbruger. 

Vi giver forbruger besked hvis der registreres utætheder. 

Der holdes øje med forbruget om natten mellem 2 og 3, skulle gerne ligge omkring 0 m3 i 

udpumpning. 

På nuværende tidspunkt er der planlagt udskiftning af ledningsnet på en del af Buevej. Vi holder 

også øje med hvad der kommer til at ske på den første del af Østergade i forbindelse med 

byfornyelse. 


